
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Javorová alej 

Chorvátsky Grob  

Zasadnutie rady školy: 21.03.2024 o 18:00h, online  

Program 

 

1. Úvod  

• Privítanie 9 členov Rady školy ( prítomní na základe priloženej prezenčnej listiny) 
• Hostia – Silvia Hikkerová, riaditeľka školy  
• Predsedajúci RŠ skonštatoval, že na základe počtu prítomných členov je RŠ 

uznášaniaschopná, následne pristúpil k otvoreniu riadneho zasadnutia  

2. Zápis žiakov na šk. r. 2024/2025 a kritériá prijatia 

P. riaditeľky školy predniesla informácie ohľadom možnosti zápisu a prijímania žiakov na 

nadchádzajúci školský rok 2024/2025. V uvedenom školskom roku bude mať škola kapacitu na 

otvorenie dvoch nových tried pre prvý ročník. Obdobná situácia sa predpokladá v nasledujúcich dvoch 

rokoch. K možnostiam prijímania nových žiakov prebehla aj porada u zriaďovateľa školy, ktorej 

účastníkom bola aj p .riaditeľka školy. Výsledkom porady je interné usmernenie zriaďovateľa. Ako 

uviedla pani riaditeľka, interné usmernenie bude vzaté na vedomie, v subsidiárnom poňatí a poradí 

s platnými zákonnými predpismi, ako aj VZN obce Chorvátsky Grob.  

Následne bol odprezentovaný predpokladaný postup prijímania nových žiakov. Ten bol predbežne 

konzultovaný p. riaditeľkou tak odborníkmi na legislatívu, ako aj s miestne príslušným okresným 

úradom, regionálnym školským úradom a školskou inšpekciou. Z dôvodu efektívnejšieho fungovania 

rodín budú prijatí súrodenci už aktuálnych žiakov školy (v predpokladanom počte 8 žiakov). V prípade 

naplnenia kapacít žiakmi zo spádovej oblasti budú tieto mieste obsadené na základe žrebu, ktorý sa 

bude konať pod notárskym dozorom. 

V následnej diskusii boli objasnené ostatné možnosti prijímania detí a diskutujúci sa zhodli na tom, že 

nakoľko Zš s Mš Javorová alej je spádová škola, ktorá však nie je kategorizovaná ako výberová,  ostatné 

možnosti by sa javili ako diskriminačné. Či už by sa jednalo o uprednostnenie aktuálnych žiakov Mš, 

či už by to boli talentové skúšky, alebo by sa ako kritérium uvádzala dĺžka trvalého pobytu v obci.  

Otázkou, na ktorú bude potrebné nájsť odpoveď je samotná spádová oblasť. Na základe aktuálneho 

demografického vývoja bude do budúcna potrebné vziať do úvahy nerozširovanie obvodu pre Zš s Mš 

Javorová alej, ktorá už v súčasnosti zápasí s vyšším počtom podaných prihlášok voči prijateľnej 

kapacite.  

Na základe uvedených informácií členovia RŠ vyjadrili svoj súhlas s postupom prijímania nových 

žiakov na šk.r. 2024/2025. (viď uznesenie) 

Za: 9 členov, proti 0 členov, zdržalo sa 0 členov 

 

 

 



3. Výchovné opatrenia, riešenie vzniknutých problémov počas školských aktivít 

Riaditeľka školy predniesla informáciu ohľadom problémov, ktoré vznikli počas uplynulého 

lyžiarskeho výcviku. U nemenovaných žiakoch boli napriek zákazu vyplývajúceho zo školského 

poriadku nájdené tekutiny s obsahom alkoholu. Ako bolo uvedené, žiaci tak konali napriek 

predchádzajúcim informáciám o zákaze použitia alkoholických nápojov. Výsledkom daného činu bolo, 

že 6 žiakov ukončilo lyžiarsky výcvik. Celý incident je momentálne v procese riešenia, kde jedným 

z možných následkov sú znížené známky zo správania. 

Škola sa od takéhoto konania dištancuje. Do budúcna je v úmysle rozšíriť edukáciu o rizikách pri užití 

alkoholických nápojov, ktorého protagonistom bude škola. V dohľadnej dobe absolvujú žiaci 8. ročníka 

prednášku od odborníkov z oddelenia pre závislých na psychotropných a omamných látkach. Ako 

ďalšie možné riešenie sa javí postup, podľa ktorého by sa opakovaný incident riešil priamo so sociálnou 

kuratelou a privolaním príslušníkov policajného zboru, ktorí by podrobili podozrivých jednotlivcov 

dychovej skúške.  

Uvedené informácie zobrala Rada školy jednohlasne na vedomie (8 členov) 

4. Vstup školy do reformy vzdelávacieho procesu 

Zš s Mš Javorová alej Chorvátsky Grob sa stane od 01.09.2024 jednou z vybraných 400 škôl, ktorá 

bude súčasťou praktickej aplikácie reforiem vo vzdelávaní. Ako uviedla pani riaditeľka už 

v súčasnosti prebieha skúšobné testovanie alternatívnej – reformnej výučby, od nového šk.r. však 

nabehne na daný systém celá inštitúcia. Aktuálne prebiehajú stretnutia na úrovni RCPU, NIVAM 

a Minedu. S praktickou aplikáciou bude súčinný jeden vybraný učiteľ a jeden pridelený supervízor. 

Celému procesu predchádzalo vytvorenie súpisu aktivít od učiteľov, na základe ktorého sa zostavila 

spomínaná reforma. Súčasťou reformy sú aj upravené sylaby jednotlivých vyučovacích predmetov. 

Novinkou okrem iného bude aj zavedenie tzv. cyklov, v rámci ktorých bude rozdelená výučba 

jednotlivých predmetov.  Presné zmeny, postupy a nové informácie budú komunikované 

v dostatočnom predstihu.  

Uvedené informácie zobrala Rada školy jednohlasne na vedomie (9 členov) 

5.  Rôzne 

- V rámci tohto bodu informovala p. K. Bálintová za OZ Javoráčik o podanom projekte 

stolnotenisového turnaja, ktorý by v sebe niesol aj zakúpenie nového stola na stolný tenis. 

Umiestnený by bol buď v rámci priestorov „lúčneho koníka“, alebo v areály školy. Projekt bol podaný 

na obecný úrad Chorvátsky Grob, v rámci aktivity PA-RO (participatívneho rozpočtu).  

- Ďalšou otázka smerovala k možnosti umiestnenia nádoby na odpad pri autobusovej zastávke. Ako 

uviedla p. riaditeľka, danú problematiku je potrebné riešiť priamo s obcou Chorvátsky Grob, ktorú 

vedenie školy osloví. 

- Od zástupcov rodičov zaznela otázka ohľadom možnosti umiestnenia lavičiek pred vybranými 

skrinkami, ktoré sa nachádzajú v pôvodnej časti školy. Ako uviedla pani riaditeľka, jedná sa 

o únikový východ, ktorý sa riadi špecifickými pravidlami,  avšak v rámci možností sa škola pokúsi 

danú problematiku vyriešiť.  

- Pani riaditeľka informovala o zámere montáže klimatizačných jednotiek do jednotlivých tried Mš. 

Daná aktivita je podmienená jednak finančnému krytiu, a zároveň súhlasu RúVZ. Klimatizačné 

jednotky musia byt opatrené špeciálnym krytom tak, aby nedochádzalo k ofukovaniu žiakov, ale len 

stropnej časti tried. Projekt je v štádiu riešenia.  



- Zástupcovia OZ Javoráčik zabezpečia výkon jarného rezu stromov a kríkov v rámci školského 

areálu. 

- Počas tohtoročných letných prázdnin bude Mš a školská jedáleň čerpať dovolenku v mesiaci júl, 

a v mesiaci august bude v prevádzke v rámci zákonom stanovenej doby.  

- Posledným bodom bola diskusia o parkovaní pri škole a využívaní parkoviska „Kiss&Ride“. 

Z diskusie vyplynulo, že škola opätovne rozpošle aktualizované informácie rodičom ohľadom 

pravidiel parkoviska „Kiss&Ride“. Cieľom je skrátiť čas, počas ktorého je vozidlo odparkované, tak, 

aby sa zvýšila efektivita. Ďalším zámerom je oslovenie dobrovoľníkov, ktorí by počas rannej 

dopravnej špičky usmerňovali dopravu.   

Uvedené informácie zobrala Rada školy jednohlasne na vedomie (9 členov) 

Predseda RŠ sa poďakoval členom a p. riaditeľke školy za účasť. Členovia sa zároveň dohodli, že 

v prípade, že nenastanú žiadne nepredvídané udalosti, RŠ opätovne zasadne pred koncom školského 

roka 2023/2024.  

 

Prílohy: prezenčná listina  

Uznesenie Rš  

 

V Chorvátskom Grobe, dňa 21.03.2024  

Zapísal: Tomáš Ruc   ......................... 

Overili: Barbora Hanecová ..........................  

Ivana Pekárková  .......................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha č. 1  

Z riadneho zasadnutia Rady školy pri Zš s Mš Javorová alej 1, Chorvátsky Grob, zo dňa 21.03.2024  

Prezenčná listina  

 

Príloha č.2 

Uznesenie 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č.1. 
 

Rada školy pri základnej škole s materskou školou Javorová alej 1, Chorvátsky Grob 900 25 
 

v súlade a na základe ods. 12, §24, zákona č. 596/2003 Z.z. o o štátnej správe v školstve a 
školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov vydáva toto 

 
 
 

UZNESENIE 
zo dňa 21.03.2024 

 
 

1. Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Javorová alej 1, Chorvátsky Grob, 
vyjadruje svoj súhlas so zamýšľaným postupom prijímania žiakov prvého ročníka na 
školský rok 2024/2025, podľa špecifikácie uvedenej v bode č.2 zápisnici z riadneho 
zasadnutia RŠ zo dňa 21.03.2024 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uznesenie zo dňa 21.03.2024 bolo schválené Radou školy pri Základnej škole s materskou 
školou Javorová alej 1, Chorvátsky Grob, počas jej riadneho zasadnutia, dňa 21.03.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č. 2 
 
Z riadneho zasadnutia Rady školy pri Zš s Mš Javorová alej 1, Chorvátsky Grob, zo dňa 
21.03.2024  
 
 
 
Prezenčná listina 
 
 

 


